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Vragen van het lid Van der Staaij
(SGP) aan de staatssecretaris van
Economische Zaken over het bericht
dat Nederland kansen laat liggen in
Taiwan. (Ingezonden 25 september
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «We laten kansen liggen in
Taiwan»?1

2
Deelt u de opvatting van dhr.
Goedhart van het NTIO dat Nederland
economische kansen laat liggen in
Taiwan? Zo ja, welke mogelijkheden
ziet u om dit te veranderen?

3
Is het waar dat er sinds lange tijd
geen officiële handelsmissie vanuit
Nederland naar Taiwan heeft
plaatsgevonden?

4
Ziet u, mede in het licht van de
verbeterde verhoudingen tussen
Taiwan en China, in de komende tijd
mogelijkheden om een handelsmissie
op te zetten naar Taiwan, waaraan u
zelf ook deelneemt? Is de informatie
waar, dat vanuit andere Europese
landen dergelijke missies wel hebben
plaatsgevonden?

1 Reformatorisch Dagblad, 28 augustus 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken)
(ontvangen 22 februari 2010)

1
Ja.

2
Nederland exporteerde in 2008 ca. 2,7
miljard euro naar Taiwan terwijl de
invoer uit Taiwan ca. 3, 8 miljard
bedroeg. Daarnaast is Nederland met
ca. 25 miljard euro aan investeringen
in de periode 2003–2009 (ca. 8 miljard
euro in 2008) de grootste Europese
investeerder in Taiwan. Derhalve kan
worden vastgesteld dat het
Nederlands bedrijfsleven de weg naar
Taiwan goed weet te vinden. De
ontspanning in de Straat van Taiwan
en de directe verbindingen tussen
Taiwan en China bieden voorts
nieuwe mogelijkheden voor het
Nederlandse bedrijfsleven voor het
betreden van de Chinese markt.
Taiwan is duidelijk een interessante
markt voor het Nederlandse
bedrijfsleven en de overheid speelt
hierop in.

3 en 4
Het doel van de regering in Peking
blijft hereniging van Taiwan met het
vasteland. Officiële handelsmissies
(aangevoerd door een
bewindspersoon) zijn in strijd met het
Nederlandse één China beleid. Bij

voldoende belangstelling van het
bedrijfsleven is een missie naar
Taiwan onder leiding van een hoge
ambtenaar van mijn ministerie
mogelijk. Ten minste jaarlijks bezoekt
de directeur-generaal van de
Buitenlandse Economische
Betrekkingen Taipei om de
mogelijkheden van economische
samenwerking en handel te
verbeteren. Gesprekken vinden plaats
met de overheid, het parlement, het
Taiwanese bedrijfsleven en het daar
gevestigde Nederlands bedrijfsleven.
Gezien de innovatiekracht van Taiwan
ziet het ministerie duidelijk
mogelijkheden voor het Nederlandse
bedrijfsleven.
Het Nederlands Centrum voor
Handelsbevordering (NCH) heeft van
15-19 september 2008 een missie met
11 deelnemende bedrijven naar
Taiwan georganiseerd. De meeste
Europese landen, waaronder
Nederland, hebben een Joint
Business Council met Taiwan. In dat
kader worden regelmatig
handelsdelegaties georganiseerd.
Deze worden vaak begeleid door
hoge ambtenaren of
oud-bewindslieden. De Britse
minister voor handel en
investeringen Gareth Thomas bracht
van 14-16 januari 2009 een bezoek
aan Taiwan. Voor zover mij bekend
hebben recent geen andere
handelsmissies uit
EU-lidstaten plaatsgevonden onder
leiding van een bewindspersoon.
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